



## تعميم GACA Circular

**To:** All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

### Subject:

Faculty members and other categories that are working in the Educational sector public and private are allowed to travel directly to the Kingdom of Saudi Arabia from the arrival-suspended countries.

### Reference:

1. Article no. (23) of the Civil Aviation Act.
2. GACA Circular No.(5/4330) dated 25/08/2021.

### Instructions:

1. The following categories of workers in the Educational sector, public and private, are allowed to come directly to the Kingdom from the arrival-suspended countries, and shall comply with institutional quarantine including their (companions and families) :

- a. Faculty members and persons of equivalent status in universities, colleges, and institutes.
- b. Teachers in public education.
- c. General Training Authority in the General Institution for Technical and Occupational Training and Training Institutes.
- d. Scholarship students.

2. Individuals who have received one dose or have completed vaccine doses inside the Kingdom are exempted from institutional quarantine.

3. All precautionary measures applied in the Kingdom must be complied with and violators will be subject to penalties.

4. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of government orders, and legal procedures will be applied on the violators and they will be held responsible.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

### الموضوع:

السماح لأعضاء هيئة التدريس والفئات الأخرى من العاملين في القطاع التعليمي العام والخاص بالقدوم بشكل مباشر إلى المملكة العربية السعودية من الدول المعلق القدوم منها.

### المرجع:

١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.
٢. تعميم الهيئة رقم (٤٣٣٠/٥) وتاريخ ١٧/١٧/١٤٤٣هـ.

### التعليمات:

١. السماح للفئات التالية من العاملين في القطاع التعليمي، العام والخاص، بالقدوم بشكل مباشر إلى المملكة من الدول المعلق القدوم منها ويطبق عليهم الحجر الصحي المؤسسي ويشمل ذلك (مرافقيهم وعوائلهم) :

- أ. أعضاء هيئة التدريس ومن في حكمهم بالجامعات والكليات والمعاهد.
- ب. المعلمون والمعلمات في التعليم العام.
- ج. الهيئة التدريبية في المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهني ومعاهد التدريب.
- د. طلاب المنح.

٢. يستثنى من الحجر الصحي المؤسسي من تلقوا جرعة واحدة أو استكملوا جرعات اللقاحات داخل المملكة.

٣. يجب الالتزام بجميع الإجراءات الاحترازية المتبعة في المملكة وسيتم ايقاع العقوبات النظامية على المخالفين.

٤. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم إتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤولية المترتبة على ذلك.

**Attachment(s):** Institutional Quarantine Guidelines Procedures (Version 19).

المرفقات: آلية وإجراءات الحجر المؤسسي الإصدار (١٩).

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

Assistant President for Economic Policies and Air Transport

